
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 2. 3. 2016 — neschválená verze
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomńı členové SKAS: Filip Beran, Karel Kolář, Tomáš Masař́ık, Vı́t Musil, Jan Muśılek, Milan
Pšenička, Josef Svoboda (přǐsel 16:33), Petr Vágner.
Omluveni: —
Hosté: Frantǐsek Chmeĺık, Pavel Klav́ık (přǐsel 16:47), Peter Korcsok, Jana Novotná, Jǐŕı Šejnoha (přǐsel
16:47), Helena Valentová (přǐsla 17:05).

Zasedáńı započalo v 16:30.

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı zápisu z posledńıho zasedáńı
2. Studentská anketa
3. Nahráváńı přednášek
4. Volebńı a jednaćı řád
5. Pośıláńı dotazńıkových šetřeńı přes SIS
6. Výklad Pravidel pro organizaci studia MFF UK
7. Besedy pro akademickou obec k volbě děkana
8. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen tichým souhlasem.

2 Studentská anketa

F. Chmeĺık informuje, že současný rektor UK klade velký d̊uraz na studentské hodnoceńı výuky. MFF
UK nemá vlastńı řád pro hodnoceńı výuky, univerzitńı předpis mu ukládá vytvořit bud’ vlastńı řád nebo
opatřeńı děkana stanovuj́ıćı pr̊uběh studentského hodnoceńı výuky.

Studenti nemaj́ı povinnost pod́ılet se na hodnoceńı výuky, fakulta jej však muśı provádět. O podobě
studentské ankety se jednalo již v prvńı polovině roku 2015 v komisi pro anketu. Vyučuj́ıćı budou mı́t
možnost okomentovat jednotlivé připomı́nky k jejich výuce.

V. Musil komentoval zp̊usob technické př́ıpravy ankety v SIS. Domńıvá se, že diskuse o anketě
prob́ıhala značně akademicky, při praktické implementaci se ukázalo, že některé požadavky neumožňuje
SIS v dané chv́ıli implementovat. Vznáš́ı dotaz, zda bylo firmě Erudio zadáno doprogramováńı daľśıch
funkčnost́ı do SIS, aby v př́ı̌st́ım roce mohla anketa proběhnout se zapracováńım všech letošńıch připomı́nek.
F. Chmeĺık odpov́ıdá, že ano. SKAS vyjadřuje přáńı zúčastnit se i v př́ı̌st́ım roce finálńıho zapracováńı
připomı́nek do SIS. F. Chmeĺık přisĺıbil, že hodlá se SKAS i nadále konzultovat agendu ohledně studentské
ankety.

SKAS vyjadřuje nespokojenost s rozhodnut́ım a e-mailem H. Valentové, která bez konzultace s komiśı
pro anketu a SKAS nastavila nepř́ıjemnou překážku ve využ́ıváńı SISu, kdy student, který ještě nevyplnil
anketu musel při každém načteńı stránky odkliknout vyskakovaćı okno. F. Chmeĺık přij́ımá politickou
odpovědnost za toto rozhodnut́ı, i když s ńım nesouhlaśı a nebyl si vědom toho, že nebylo konzultováno
s komiśı pro anketu ani se SKAS.

J. Svoboda navrhuje prodloužit termı́n pro vyplňováńı ankety alespoň týden do letńıho semestru. F.
Chmeĺık konstatuje, že harmonogram ankety bude součást́ı opatřeńı děkana, které bude připravovat a
rád jej se SKASem konzultuje.

SKAS nepovažuje za ideálńı pr̊uběžné zobrazováńı výsledk̊u ankety během zkouškového, protože
porušuje zásadu anonymity.

F. Chmeĺık připomı́ná, že i předměty, které nelze standardně hodnotit, lze hodnotit formou obecné
slovńı připomı́nky k výuce, př́ıpadně ji komunikovat př́ımo jemu, jakožto proděkanovi pro studium.
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3 Nahráváńı přednášek

M. Pšenička informoval, že v letńım semestru roku 2015/2016 se nahrává pouze jedna přednáška. Současný
garant přednášek, M. Kekule nerozhoduje o tom které přednášky se budou nahrávat, nevyv́ıj́ı žádnou
významnou aktivitu a nechce ve své funkci pokračovat.

Osud nahráváńı přednášek je nejasný. Ve SKASu existuje většinová podpora pro pokračováńı v
nahráváńı přednášek. F. Chmeĺık informuje, že vedeńı fakulty nahráváńı přednášek podporuje a chce
v něm pokračovat i v daľśım akademickém roce. Tuto činnost chce synchronizovat se SKASem.

J. Muśılek se hláśı jako zodpovědná osoba, která v rámci SKASu nahráváńı přednášek pohĺıdá.

4 Volebńı a jednaćı řád

P. Vágner informoval o jednáńı legislativńı komise k aktualizaci Volebńıho a jednaćıho řádu. SKAS
pocit’uje problém s nejednoznačnost́ı tohoto předpisu. SKAS má osm člen̊u, při každých volbách se voĺı
čtyři. Neńı např. jasné, jakým zp̊usobem se má implementovat pravidlo o zastoupeńı sekćı. Neńı zřejmé,
zda se poč́ıtá sekce, ke které patř́ı osoba v době voleb, nebo v době nástupu do funkce.

P. Vágner spolu s P. Korcsokem a F. Beranem vypracuj́ı návrh nového zněńı volebńıho a jednaćıho
řádu a předlož́ı jej SKASu k připomı́nkováńı.

5 Pośıleńı dotazńıkových šetřeńı přes SIS

SKAS konstatuje problém s e-mailem M. Mikuláše z Katedry jazykové př́ıpravy, který odeslal e-mail
většině student̊u MFF se soukromým dotazńıkovým šetřeńım.

T. Masař́ık tlumoč́ı zprávu od M. Rokyty, že pokud vyučuj́ıćı pośılá e-mail v́ıce student̊um než které
uč́ı či se obsah e-mailu netýká výuky, muśı jej předem konzultovat s vedoućım pracovǐstě.

6 Výklad Pravidel pro organizaci studia MFF UK

SKAS byl požádán o výklad Pravidel pro organizaci studia MFF UK. Podnětem byla konkrétńı zkušenost
se zkouškami P. Ježka, který opravuje zkouškové ṕısemky až tři týdny. Studenti jsou tak často nuceni
přij́ıt

”
preventivně“ na daľśı termı́n zkoušky, aniž by znali výsledek předchoźıho termı́nu.

F. Chmeĺık konstatuje, že tento př́ıstup je špatný a vedeńı fakulty se snaž́ı podobné př́ıpady řešit,
je-li na ně upozorněno.

SKAS požádá AS o výklad Čl. 14 Pravidel pro organizaci studia MFF UK.

J. Svoboda se domńıvá, že by zápočty měly být regulovány podobně jako zkoušky – měly by mı́t
stanoveny konkrétńı termı́ny, lh̊uty pro odpovědi na odevzdané zápočtové práce apod.

Usneseńı č. 1/2016: SKAS se domńıvá, že by měla být stanovena pevná lh̊uta mezi datem konáńı
zkoušky a oznámeńım jej́ıho výsledku. Proto podporuje restriktivńı výklad Čl. 14 Pravidel pro organizaci
studia MFF UK ponechávaj́ıćı lh̊utu tř́ı pracovńıch dn̊u pro oznámeńı výsledk̊u zkoušky od data jej́ıho
konáńı.

Hlasováńı: 8 – 0 – 0

Usneseńı bylo přijato.

7 Besedy pro akademickou obec k volbě děkana

T. Masař́ık spolu s M. Pšeničkou se ujmou organizace besed s kandidáty na děkana.
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8 Různé

1. SKAS obdržel podnět na zveřejňováńı nab́ıdek student̊u MFF na doučováńı. P. Vágner navrhuje
zeptat se na názor proděkana pro propagaci.

2. O. Pangrác požádal SKAS o organizaci besedy o Erasmu. M. Pšenička se této organizace ujme.

3. SKAS dostal dotaz, zda muśı cvič́ıćı vypisovat náhradńı termı́ny pro povinnosti k źıskáńı zápočtu.
SKAS konstatuje, že nic takového z fakultńıch ani univezitńıch předpis̊u nevyplývá. Nicméně se
domńıvá, že je vhodné vyj́ıt student̊um v rámci možnost́ı vstř́ıc.

Usneseńı č. 2/2016: SKAS žádá vyučuj́ıćı, aby umožnili svým student̊um absolvovat opravný
termı́n k jednotlivým povinnostem vyžadovaným k źıskáńı zápočtu.

Hlasováńı: 8 – 0 – 0

Usneseńı bylo přijato.

Zasedáńı bylo ukončeno v 17:59.
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